
Zápis z desátého zasedání zastupitelstva obce  

Zápis 
 
o průběhu desátého zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 21.3.2008 v kanceláři obecního úřadu 
 
Starosta zahájil desáté zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal přítomné. 
 
1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 
Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále konstatoval, že 
je přítomno 7 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava, Jurka Jan, Rosa de Pauli Kristýna,  
Zelníčková Jiřina, Trávníček Antonín, Horký David 
 
Omluveni: Chaloupka, Koníček  
 
Zapisovatelkou byla jmenována Jitka Adamová 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k 
nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu desátého zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Jurka J. a Rosa de Pauli., kteří vyslovili souhlas. 
 
Usnesení č. 67 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu desátého zasedání zastupitelstva obce Jana 
Jurky a Kristýnu Rosa de Pauli. 
 
Hlasování č.67 : pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č.68  
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 
1) Technický bod 
2) Žádost MS Senorady o pronájem místnosti v hasičské zbrojnici 
3) Zpráva Policie ČR o bezpečnostní situaci v obvodě Senorady 
4) Schválení záměru územního plánu 
5) Určení výběrového řízení – chodník „Vévoz“ 
6) Určení výběrového řízení - cesta „Loh“ 
7) Diskuse 
 
Hlasování č.68 : pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
2) Žádost MS Senorady o pronájem místnosti v hasičské zbrojnici 
Obecní zastupitelstvo projednalo žádost Mysliveckého sdružení Senorady o pronájem místnosti v 
hasičce. MS hodlá část místnosti využít k instalaci mrazícího boxu na slovenou 
Zvěř a část jako sklad. 
 
Usnesení č. 69 
Zastupitelstvo schvaluje pronájem místnosti za předpokladu,že při stavebních úpravách nebude 
narušena funkce hasičské zbrojnice a finanční prostředky spojené s úpravami 
budou plně hrazeny MS.  
 
Hlasování č.69 : pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
3) Zpráva Policie ČR za rok 2007 o bezpečnostní situaci  
Jiřina Zelníčková seznámila přítomné se zprávou Policie ČR , obvodní oddělení Ivančice o 
bezpečnostní situaci na území obce Senorady za rok 2007, kdy byly šetřeny 2 trestné činy – odcizení 
motorové kosy a řízení pod vlivem návykové látky a 4 přestupky – proti majetku a občanskému 



soužití.Zastupitelstvo vzalo zprávu na vědomí. 
 
 
4) Schválení záměru územního plánu obce 
Starosta obce seznámil zastupitele s nutností pořízení nového územního plánu obce Senorady 
za účelem dalšího rozvoje obce a se záměrem podání žádosti o dotaci na Krajský úřad JHM 
kraje,odbor ÚP. 
 
Usnesení č.70 
Zastupitelstvo schvaluje záměr pořídit územní plán obce. 
 
Hlasování č70.: pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
 
5) Určení výběrového řízení na chodník do části obce „Vévoz“  
Obecní zastupitelstvo se vrátilo k dřívějšímu záměru dobudování chodníku v části „Vévoz“. 
Byla jmenovaná výběrová komise ve složení: Novák Vladimír-předseda komise,Adamová 
Květa,Zelníčková Jiřina,Koníček Aleš,Trávníček Antonín-členové komise. 
Výběr zhotovitelské firmy proběhne do 30.4.2008. 
 
 
Usnesení č.71 
Zastupitelstvo schvaluje složení výběrové komise pro akci chodník-„Vévoz“ 
 
Hlasování č.71 
: pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
6) Určení výběrového řízení na vybudování nové cesty v části obce „Loh“ 
Obecní zastupitelstvo projednalo nutnost celkové rekonstrukce cesty v části obce „Loh“, 
která je po vybudování plynu a vodovodního řádu v dezolátním stavu.Byla jmenovaná  
výběrová komise ve složení :Novák Vladimír-předseda,Adamová Květa,Zelníčková Jiřina,Koníček 
Aleš,Trávníček Antonín-členové komise. 
Výběr zhotovitelské firmy proběhne do 15.5.2008 
 
Usnesení č.72 
Zastupitelstvo schvaluje složení výběrové komise pro akci cesta – „Loh“ 
 
Hlasování č.72 
Pro-7,proti-0,zdržel se-0 
 
 
 
7)Diskuse 
 
V diskusi byla bylo projednáno a navrženo několik termínů na uspořádání oslav 660.let 
od první písemné zmínky o obci.Nejpravděpodobnější se jeví termín podzimní,spojený 
se spoluzavedením tradice Václavských hodů.  
 
 
V Senoradech 28.3.2008 
 
 
Zapsala: Adamová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Vladimír Novák, starosta 

 


